
1 
 

OR.0002.3.2024 
 

PROTOKÓŁ Nr LXII/24 
 z LXII nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie  

z dnia 28 marca 2024r. 
od godz. 11:04 do godz. 11:47 

 
                                                Proponowany porządek obrad 
 

1. Otwarcie obrad Sesji. 
2. Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
3. Dyskusja i głosowanie nad następującymi projektami uchwał: 

 
1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata      

2024- 2041, 
2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zalewo na 2024r., 
3) w sprawie wyrażenia stanowiska odnośnie zasadności wniosku o ulepszenie 

organizacji w zakresie przeprowadzania kontroli przydomowych zbiorników 
bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni ścieków, złożonego w dniu  
26 lutego 2024r. przez Sołtys Sołectwa Śliwa, 

4) w sprawie rozpatrzenia zasadności petycji z dnia 26 stycznia 2024r. złożonej przez 
osobę prawną w sprawie wykonania rekonesansu w obszarze związanym  
z potrzebą zaangażowania (za pomocą dostępnych technik związanych  
z kształtowaniem świadomości) Młodych Wyborców w proces zbliżających się 
wyborów samorządowych, tak aby rozbudzone wyborami parlamentarnymi 
zaangażowanie społeczne podtrzymać w jak największym stopniu oraz 
zaplanowania szkoleń i audytów w tym zakresie, 

5) w sprawie rozpatrzenia zasadności petycji z dnia 28 lutego 2024r. złożonej przez 
osobę prawną w sprawie wykonania rekonesansu w obszarze związanym  
z potrzebą planowania i koordynacji zadań związanych z promocją gminy  

6) i zachęcaniem potencjalnych inwestorów do inwestycji na terenie gminy, tak aby 
zadania były wykonywane zgodnie z sugestiami Najwyższej Izby Kontroli 
przytoczonymi przez Wnioskodawcę, 

7) w sprawie zaopiniowania projektu lasów ochronnych w Gminie Zalewo, 
8) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zalewo na 2024 rok, 
9) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego nr 2, znajdującego się  

w budynku nr 1 wraz z pomieszczeniem przynależnym, usytuowanego na działce  
nr 62/2 w miejscowości Tarpno, obręb Pozorty, gmina Zalewo, 

10) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego nr 5, znajdującego się  
w budynku nr 10, usytuowanego na działce nr 179/52 w miejscowości Bądki, obręb 
Barty, gmina Zalewo, 

11) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 83/2, położona w obrębie Półwieś, 
gmina Zalewo, 

12) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 145/4, położonej w obrębie Zalewo 
nr 1, 

13) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 150/6, położonej w obrębie Zalewo 
nr 1, 

14) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 385/1, położonej w obrębie Zalewo 
nr 2.   

 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad.  
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Ad 1. Otwarcie obrad Sesji. 
 
Obrady LXII nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie otworzył Krzysztof Gawryś  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie.  
 
Ad 2.  Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś stwierdził, że na sali znajduje się 11 Radnych, co stanowi 
kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności Radnych stanowi 
załącznik nr 1). Następnie poddał pod głosowanie porządek obrad.  
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 11 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. Porządek obrad został przyjęty. 
 
Ad. 3. Dyskusja i głosowanie nad następującymi projektami uchwał. 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektów uchwał. 
 
Skarbnik Gminy Alina Błażewicz odczytała projekt uchwały 
 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata      
2024- 2041. 

 
Skarbnik poinformowała o proponowanych zmianach, a następnie odczytała projekt uchwały 
 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2024r. 
 
Skarbnik odczytała uzasadnienie proponowanych zmian w budżecie. 
 
Radny Alfred Truszkowski zapytał o przebudowę dróg Zalewo – Sadławki i Karpowo- Huta Wielka. 
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz wyjaśnił, że droga 
Zalewo – Sadławki została ujęta w budżecie, a na wykonanie nawierzchni asfaltowej Gmina będzie 
starała się pozyskać środki zewnętrzne. Natomiast na drogę Karpowo – Huta Wielka w ubiegłym 
tygodniu podpisano umowę na jej wykonanie.   
 
Radny Krzysztof Przybylski zapytał, jaki odcinek drogi Karpowo – Huta Wielka zostanie wykonany. 
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz odpowiedział, że 
dotyczy to odcinka drogi w Hucie Wielkiej biegnącego w stronę Karpowa do ostatniej zabudowy, 
oraz w stronę figurki.  
 
Radny Mirosław Czyszek zapytał, co zostanie wykonane. 
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz odpowiedział, że 
wcześniej została wykonana podbudowa drogi. Aktualnie planowane jest wyrównanie nawierzchni 
i przykrycie jej nawierzchnią bitumiczną.   
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 1. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 2. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały  
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3)  w sprawie wyrażenia stanowiska odnośnie zasadności wniosku o ulepszenie 

organizacji w zakresie przeprowadzania kontroli przydomowych zbiorników 
bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni ścieków, złożonego w dniu  
26 lutego 2024r. przez Sołtys Sołectwa Śliwa. 
 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Halina Krajnik wyjaśniła, że odbyły się dwa 
posiedzenia Komisji podczas których zapoznano się ze złożonym wnioskiem i uznano wniosek za 
słuszny. Następnie odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.   
 
Radny Mirosław Czyszek zapytał, co mają dać dyżury pracowników Urzędu na świetlicach 
wiejskich.  
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Cezary Trukawka 
odpowiedział, że od 2022r. Gmina jest zobligowana do przeprowadzenia kontroli wywozu 
nieczystości z nieruchomości zaopatrzonych w szambo lub przydomowe oczyszczalnie ścieków. 
Właściciel nieruchomości musi udowodnić wywóz nieczystości z tych zbiorników (przedłożyć  
w Urzędzie dowody wywozu). Chcąc ułatwić mieszkańcom wywiązanie się z powyższego 
obowiązku, zdecydowano o wyznaczeniu dyżurów w świetlicach wiejskich.   
 
Radny Alfred Truszkowski stwierdził, że pomysł jest niedorzeczny, gdyż firmy zajmujące się 
wywozem nieczystości mają rejestry, kto opróżnia zbiorniki i można to sprawdzić. Natomiast osoby 
zakładające przydomowe oczyszczalnie ścieków wiedzą, że osad z nich muszą wywozić, bo 
oczyszczalnia przestanie spełniać swoją funkcję.  
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Cezary Trukawka 
odpowiedział, że obowiązek kontroli nałożyły przepisy wyższego rzędu. Niewywiązanie się  
z obowiązku kontroli spowoduje nałożenie na Gminę kar finansowych. Dodał, że owszem firmy 
wywożące nieczystości składają informacje o wywożeniu nieczystości z nieruchomości, ale nie 
obejmują one wszystkich gospodarstw domowych.  
 
Radny Alfred Truszkowski stwierdził, że cena wywozu nieczystości powinna być ustalona na 
podstawie ilości pobranej wody. 
 
Radna Dorota Obszańska zapytała, jak naliczane są opłaty za odbiór nieczystości dla osób, które 
korzystają z własnej studni.  
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Cezary Trukawka 
odpowiedział, że w takich przypadkach liczy się średnią wielkość zużycia wody przyjętą przez GUS 
(około 2,7 m3 na osobę).  
 
Radny Mirosław Czyszek zapytał, jaki przelicznik przyjmuje się przy oczyszczalniach 
przydomowych. 
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Cezary Trukawka 
odpowiedział, że w tych przypadkach wywóz dotyczy głównie osadu i nie przyjmuje się tu 
przelicznika, jak dla zbiorników bezodpływowych. 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 10 Radnych, 1 Radny był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Halina Krajnik odczytała projekt uchwały 
 

4) w sprawie rozpatrzenia zasadności petycji z dnia 26 stycznia 2024r. złożonej 
przez osobę prawną w sprawie wykonania rekonesansu w obszarze związanym 
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z potrzebą zaangażowania (za pomocą dostępnych technik związanych  
z kształtowaniem świadomości) Młodych Wyborców w proces zbliżających się 
wyborów samorządowych, tak aby rozbudzone wyborami parlamentarnymi 
zaangażowanie społeczne podtrzymać w jak największym stopniu oraz 
zaplanowania szkoleń i audytów w tym zakresie. 
 

Radny Mirosław Czyszek zapytał, kto jest wnioskodawcą petycji.  
 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Halina Krajnik odpowiedział, że jest to spółka 
Szulc- Efekt.  
 
Radny Mirosław Czyszek zauważył, że Wnioskodawca sam mógłby zająć się szkoleniami 
związanymi ze zwiększeniem świadomości Młodych Wyborców. Zaważył również, że nie wiadomo 
kogo Wnioskodawca uważa za Młodego Wyborcę.  
 
Radny Alfred Truszkowski stwierdził, że dobre byłyby spotkania Burmistrza, Przewodniczącego 
Rady, Radnych Powiatowych z mieszkańcami Zalewa. Brakuje takich spotkań i zebrań.  
 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Halina Krajnik zauważyła, że każdy może 
uczestniczyć w Sesji Rady Miejskiej. Ponadto Sesje są nagrywane i udostępniane w internecie, 
przez co każdy ma możliwość zapoznania z tym, co dzieje się w Gminie. 
 
Radna Dorota Obszańska dodała, że podczas Sesji każdy zainteresowany ma możliwość zabrania 
głosu i przedstawienia swojej sprawy. 
 
Radny Mirosław Czyszek powiedział, że jego zdaniem firma występująca z petycją przeprowadza 
szkolenia w określonym zakresie i oczywistym jest, po co z taką petycją występuje.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Halina Krajnik odczytała projekt uchwały 
 

5) w sprawie rozpatrzenia zasadności petycji z dnia 28 lutego 2024r. złożonej przez 
osobę prawną w sprawie wykonania rekonesansu w obszarze związanym  
z potrzebą planowania i koordynacji zadań związanych z promocją gminy  
i zachęcaniem potencjalnych inwestorów do inwestycji na terenie gminy, tak 
aby zadania były wykonywane zgodnie z sugestiami Najwyższej Izby Kontroli 
przytoczonymi przez Wnioskodawcę. 

 
Radny Krzysztof Przybylski zapytał, co oznacza, że „z odpowiednią wnikliwością” Komisja 
rozpatrzyła petycję. 
 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Halina Krajnik wyjaśniła, że odbyły się dwa 
posiedzenia Komisji, podczas których zapoznano się ze złożoną petycją, wysłuchano 
pracowników. 
 
Radny Krzysztof Przybylski zapytał, czy w Urzędzie funkcjonuje promocja, bo zakup gadżetów to 
nie jest promocja. 
 
Sekretarz Gminy Lucyna Czołba zauważyła, że promocja jest adekwatna do posiadanego na ten 
cel budżetu. Poinformowała, że prowadzona jest strona internetowa Gminy Zalewo, facebook, 
dofinansowany jest zakup pucharów, medali.  
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Radny Krzysztof Przybylski powiedział, że Wnioskodawca pyta, czy promocja jest nastawiona na 
pozyskanie nowych inwestorów, przedsiębiorstw.  
 
Sekretarz Gminy Lucyna Czołba odpowiedziała, że na stronie internetowej promuje się walory 
Gminy.  
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz dodał, że Gmina 
widniej w kilku wyspecjalizowanych portalach inwestycyjnych, np. Warmińsko- Mazurskiej Strefie 
Inwestycyjnej. Karty informacyjne o nieruchomościach mogących posłużyć pod inwestycje na 
terenie Gminy zawierają szereg informacji przydatnych potencjalnym inwestorom, np. o uzbrojeniu 
gruntów, poziomie wód gruntowych. Zainteresowani bez problemu znajdą takie dane.   
 
Radny Krzysztof Przybylski powiedział, że pytał o stwierdzenie dotyczące „odpowiedniej 
wnikliwości”, gdyż nie wiedział na czym ono polegało. Aktualnie uzyskał odpowiedź. Stwierdził, że 
w takim tonie powinno być uzasadnienie uchwały (rzeczowe).  
 
Radny Mirosław Czyszek zauważył, że nie wiadomo jakie są faktyczne intencje Wnioskodawcy 
składającego petycję.  
 
Radny Krzysztof Przybylski powiedział, że petycja zwróciła uwagę, iż promocji jest za mało. 
Należałoby w ramach promocji więcej informacji umieszczać w stronie Gminy, facebooku. 
 
Sekretarz Gminy Lucyna Czołba zauważyła, że informacje o działaniach Gminy, inwestycjach są 
umieszczane w internecie. 
 
Radny Alfred Truszkowski stwierdził, że w dużych miastach, gdzie urzędy mają całe zespoły do 
promocji, to taka petycja ma sens, w odróżnieniu od tak małej Gminy jak Gmina Zalewo. 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 9 Radnych, nikt nie był przeciw, 2 Radnych wstrzymało 
się od głosu.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Cezary Trukawka 
odczytał projekt uchwały 
 

6) w sprawie zaopiniowania projektu lasów ochronnych w Gminie Zalewo 
 
oraz uzasadnienie projektu uchwały.  
 
Radny Mirosław Czyszek zapytał, jaki wpływ lasy ochronne będą miały na sąsiadujące z nimi 
nieruchomości i grunty rolne.  
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Cezary Trukawka 
odpowiedział, że uznanie lasów za ochronne nie ma wpływu na grunty sąsiednie. Dotyczy to 
bardziej samych lasów, gospodarki drzewnej na tym terenie, ich ochronności. Ochronność lasów 
dotyczy głównie gruntów przyjeziornych i ma zapobiegać erozji gleby.  
 
Radny Mirosław Czyszek zaproponował, aby odrzuć projekt uchwały. Stwierdził, że na terenie 
Gminy jest dużo terenów ochronnych (Natura 2000, Park Krajobrazowy, Ostoje). Dodatkowe 
wprowadzanie ochrony, wyłączanie terenów lasów z użytkowania, wiąże się ograniczeniem 
oczyszczania dren, rowów na tym terenie, a tym samym, sąsiednie grunty będą zalewane, 
nieużytkowane rolniczo.   
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 3 Radnych, 2 Radnych było przeciw, 6 Radnych 
wstrzymało się od głosu.  
 
Radny Krzysztof Przybylski stwierdził, że przegłosowany temat jest bardzo ważny. Poinformował, 
że wstrzymał się od głosu, gdyż jego zdaniem, nie można podjąć decyzji bez opinii fachowców, 
przedstawicieli lasów państwowych.  
 
Radny Mirosław Czyszek stwierdził, że powyższy temat nie powinien znaleźć się w porządku sesji 
nadzwyczajnej. Powinien być przedyskutowany na Komisjach.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Cezary Trukawka 
odczytał projekt uchwały 
 

7) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zalewo na 2024 rok 

 
oraz uzasadnienie projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 10 Radnych, 1 Radny był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz odczytał projekt 
uchwały 
 

8) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego nr 2, znajdującego 
się w budynku nr 1 wraz z pomieszczeniem przynależnym, usytuowanego na 
działce nr 62/2 w miejscowości Tarpno, obręb Pozorty, gmina Zalewo. 

 
Radny Mirosław Czyszek zapytał, czy sprzedaż dotyczy całości budynku. 
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz odpowiedział, że 
sprzedaż dotyczy zgody na sprzedaż jednego lokalu. Wyjaśnił, że w dniu 29 czerwca 2022 roku 
została podjęta przez Radę Miejską w Zalewie uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
powyższego lokalu z udziałem w nieruchomości części wspólnej. W trakcie prowadzonej przez 
organ gminy procedury związanej ze zbyciem lokalu powzięto informację o nieprawidłowym 
ustaleniu przez rzeczoznawcę majątkowego wielkości udziału. Mając powyższe na uwadze, 
przygotowano nowy projekt uchwały. 
 
Radny Mirosław Czyszek zapytał, w jakim trybie planowana jest sprzedaż. 
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz odpowiedział, że  
w drodze przetargu nieograniczonego.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz odczytał projekt 
uchwały 
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9) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego nr 5, znajdującego się 
w budynku nr 10, usytuowanego na działce nr 179/52 w miejscowości Bądki, 
obręb Barty, gmina Zalewo. 

 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz wyjaśnił, że  
z wnioskiem o zakup lokalu wystąpiła osoba fizyczna. Sprzedaż nastąpiłaby w drodze przetargu 
nieograniczonego.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz odczytał projekt 
uchwały 
 

10) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej 
oznaczonej numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 83/2, położona  
w obrębie Półwieś, gmina Zalewo. 

 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz wyjaśnił, że  
z wnioskiem o zakup działki wystąpiła osoba prawna.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz odczytał projekt 
uchwały 
 

11) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, 
oznaczonej numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 145/4, położonej 
w obrębie Zalewo nr 1. 

 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz wyjaśnił, że dwie 
osoby wystąpiły z wnioskiem o zakup nieruchomości. Sprzedaż nastąpiłaby w drodze przetargu 
nieograniczonego.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz odczytał projekt 
uchwały 
 

12) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 150/6, położonej w obrębie 
Zalewo nr 1. 
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Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz wyjaśnił, że osoba 
fizyczna wystąpiła z wnioskiem o zakup nieruchomości zabudowanej budynkiem gospodarczym. 
Sprzedaż nastąpiłaby w drodze przetargu nieograniczonego.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz odczytał projekt 
uchwały 
 

13) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 385/1, położonej w obrębie 
Zalewo nr 2.   

 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz wyjaśnił, że osoba 
fizyczna wystąpiła z wnioskiem o zakup działki wydzielonej z dużej nieruchomości mieszczącej się 
przy ulicy Mickiewicza.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
 
Ad. 4. Sprawy różne. 
 
Radny Mirosław Czyszek złożył wniosek o reasumpcję głosowania uchwały  
 

6) w sprawie zaopiniowania projektu lasów ochronnych w Gminie Zalewo 
 
Radny Krzysztof Przybylski poparł wniosek dodając, że uchwała powinna zostać jeszcze 
przedyskutowana. Powinno wysłuchać się przedstawicieli lasów państwowych. 
 
Sekretarz Gminy Lucyna Czołba zauważyła, że głosowanie się odbyło. Dodała, że jest obecny 
Radca Prawny, który może wypowiedzieć się w tym zakresie. Zauważyła, że Radni przyjęli 
proponowany porządek Sesji i wyrazili wolę głosowania nad przedłożonymi projektami uchwał. 
 
O godzinie 11:21 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 
O godzinie 11:31 wznowiono obrady. 
 
Radca Prawny Adam Czołba wyjaśnił, że uregulowanie mówiące o reasumpcji głosowania dotyczy 
sytuacji, gdy wynik głosowania budzi wątpliwości. W omawianym przypadku sytuacja taka nie ma 
miejsca. W głosowaniu jawnym wystarczy by jeden głos przeważył o ważności decyzji. Radca 
dodał, że w przypadku podjęcia uchwały jest ona już w obiegu prawnym, ale nic nie stoi na 
przeszkodzie by ją zmienić lub uchylić. Grupa chętnych Radnych może wystąpić z taką inicjatywą. 
 
Radny Mirosław Czyszek powiedział, że wycofuje swój wniosek o reasumpcję głosowania. 
Zapowiedział, że złoży do Rady projekt uchwały o uchylenie uchwały  
 

6) w sprawie zaopiniowania projektu lasów ochronnych w Gminie Zalewo. 
 
Rady Alfred Truszkowski dodał, że dobrze byłoby wcześniej zrobić spotkanie z przedstawicielami 
Nadleśnictwa Miłomłyn.  
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Radca Prawny Adam Czołba wyjaśnił, że ustawodawca nie przewidział jakiegoś specjalnego trybu 
dla podejmowania uchwał dotyczących opiniowania projektu lasów ochronnych, ale też nie zabronił 
konsultacji przed podjęciem decyzji.  
 
Radny Krzysztof Przybylski zwrócił się z prośbą o wsparcie zakupu drzwi wejściowych do 
mieszkania dla osób z Śliwy, których mieszkanie uległo spaleniu.   
 
Sekretarz Gminy Lucyna Czołba powiedziała, że przekaże prośbę Burmistrzowi, skontaktuje się 
też z Dyrektor MOPS, aby sprawdzić możliwości udzielania pomocy. 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przypomniał o obowiązku składania oświadczeń 
majątkowych za 2023 rok oraz poinformował o złożonym przez Kierownik MOPS sprawozdaniu  
z działalności Ośrodka.  
 
Radny Mirosław Czyszek poprosił o usunięcie w ramach gwarancji wyrw na drodze Rąbity- Zatyki.  
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz wyjaśnił, że zna 
stan drogi. W kwietniu planowany jest przegląd gwarancyjny wszystkich dróg. Wykonawcy zostaną 
wezwani do usunięcia usterek. 
 
Radny Mirosław Czyszek poinformował, że droga w Borecznie na Piekło jest bardzo zniszczona 
przez ciężki sprzęt leśny.   
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz odpowiedział, że  
w wyniku działania Nadleśnictwa Miłomłyn zostały zniszczone dwie drogi gminne (droga na Piekło, 
droga w Hucie Wielkiej). Gmina wezwie Nadleśnictwo do odtworzenia stanu pierwotnego 
zniszczonych dróg.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś złożył życzenia świąteczne obecnym na Sesji.  
 
 
Ad. 5. Zamknięcie obrad. 

 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś zamknął  
LXII nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej w Zalewie.  
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
/-/ Krzysztof Gawryś 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała:                                                                                                                 
Ewa Warcaba- Cympel 
 


